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Droga łącząca trasę wojewódzką 705 z Lnisnem jest w bardzo złym stanie. Właściwie łata
trzyma się tam łaty, a pierwotnej nakładki asfaltowej już nawet nie widać.

– Trwają prace projektowe, to spory odcinek, więc będziemy starać się o dofinansowanie – mówi wójt
Andrzej Mozga. – W sumie ten rok będzie bardzo dobry jeśli chodzi o remonty naszych dróg.
Wyszedłem z założenia, że jeśli są środki na drogi, to trzeba robić teraz drogi. Przetargi też
wychodzą dużo korzystniej niż zakładamy więc trzeba się skupić teraz na tym. Po zakończeniu prac
projektowych złożymy wniosek do kolejnej transzy Funduszu Dróg Samorządowych, w tym roku
raczej nie ma już na to szans.

Więcej na ten temat w papierowym "Głosie" z 3 września.
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